



Circular No: ZPS/09/2022-23

Date: Monday, 24th October 2022

Subject: UN Day Celebrations at ZPS

Dear Parents,

Warm greetings!

Kindly find below some important information to note:

United Nations Day

United Nations Day celebrated every year on the 24th of October, offers the opportunity to amplify our common agenda and reaffirm our purposes to add values of tolerance, inclusion and diversity at ZPS. We have planned a series of activities with this year's theme 'The Future We Want, the UN We Need: Reaffirming our Collective Commitment to Multilateralism'.

Based on these activities we will have a special assembly and Fashion parade on Friday 28th October 2022. Students are to dress in their **Traditional Home Country attire (National costume)**. They can also bring any famous food of their home country as part of the celebration.

Open house

Parents who would be coming for the open house can send a direct message to the class teacher of their wards on MS Teams **on or before Thursday 27th October 2022** to confirm their appointment. Kindly be reminded that the open house is on **Saturday 29th October from 5pm to 7pm**. Each parent is meant to spend **5 to 6 minutes** with the class teacher to discuss the progress of their children. We ask parents to kindly adhere to this timing during their visit.

Charity

We would also like to reach out to our parents who would like to donate free old/new books, old/new toys or any other useful material that would be beneficial to kids to kindly drop it off at the school reception. Your kind donations would be highly appreciated.

Interschool Football Competition

A few students in grade 6 have been selected for an interschool football competition taking place on Saturday 29th October 2022. A hardcopy consent form will be sent with the concerned students, parent are to fill the form, sign and return it to the PE teacher on or before Wednesday 26th October 2022. Other information on drop off and pick up time is detailed on the consent form.

We sincerely appreciate your efforts and look forward to your active participation.

Many thanks

Management ZPS



Circular No: ZPS/09/2022-23

Date: Monday, 24th October 2022

الموضوع: احتفالات يوم الأمم المتحدة في ZPS

الأباء الأعزاء،

تحية من مدرسة زاخر الخاصة – القسم البريطاني!

يرجى العثور أدناه على بعض المعلومات الهامة التي يجب ملاحظتها:

يوم الأمم المتحدة

يُحتفل بيوم الأمم المتحدة كل عام في 24 أكتوبر، ويوفر الفرصة لتضخيم جدول أعمالنا المشترك وإعادة تأكيد أهدافنا لإضافة قيم التسامح والاندماج والتنوع في مدرسة زاخر الخاصة القسم البريطاني. لقد خططنا لسلسلة من الأنشطة تحت شعار هذا العام "المستقبل الذي نريده، الأمم المتحدة التي نحتاجها: إعادة تأكيد التزامنا الجماعي بالتعددية." بناءً على هذه الأنشطة، سيكون لدينا تجمع خاص واستعراض أزياء يوم الجمعة 28 أكتوبر 2022. يجب على الطلاب ارتداء ملابس بلدهم الأصلية (الزي الوطني). يمكنهم أيضًا إحضار أي طعام مشهور لبلدهم كجزء من الاحتفال.

البيت المفتوح

يمكن للوالدين القادمين إلى البيت المفتوح إرسال رسالة مباشرة إلى مدرس الفصل الخاص بأطفالهم في MS Teams يوم الخميس 27 أكتوبر 2022 أو قبله لتأكيد موعدهم. يرجى التذكير بأن البيت المفتوح يكون يوم السبت 29 أكتوبر من الساعة 5 مساءً حتى 7 مساءً. من المفترض أن يقضي كل والد من 5 إلى 6 دقائق مع مدرس الفصل لمناقشة تقدم أطفالهم. نطلب من أولياء الأمور التفضل بالالتزام بهذا التوقيت أثناء زيارتهم.

صدقة

نود أيضًا التواصل مع أولياء الأمور الذين يرغبون في التبرع بالكتب القديمة / الجديدة المجانية أو الألعاب القديمة / الجديدة أو أي مواد مفيدة أخرى من شأنها أن تكون مفيدة للأطفال للتفضل بوضعها في مكتب الاستقبال بالمدرسة. تبرعاتك الكريمة ستكون محل تقدير كبير.

مسابقة كرة القدم بين المدارس

تم اختيار عدد من الطلاب في الصف السادس لمسابقة كرة القدم بين المدارس التي تقام يوم السبت 29 أكتوبر 2022. سيتم إرسال نموذج موافقة ورقية مع الطلاب المعنيين، على ولي الأمر ملء الاستمارة والتوقيع عليها وإعادتها إلى مدرس التربية البدنية في أو قبل يوم الأربعاء 26 أكتوبر 2022. تم تفصيل معلومات أخرى حول وقت التسليم والاستلام في نموذج الموافقة.

نحن بصدق نقدر جهودك ونتطلع إلى مشاركتك النشطة.

شكرا جزيلاً

إدارة مدرسة زاخر الخاصة - القسم البريطاني